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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 05. marts 2019, kl. 17.30-18.40 afd. Søndersø  

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Victor, Magnus  

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Niels, eleverne 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse 
  

 

Dagsorden: Referat: Bilag: 

56- 

Godkendelse af referat fra 31/01 

 

Referatet godkendt uden bemærkninger 

 

Orienteringspunkter:   

57- Birgitte Bolander er inviteret til ori-

entering om inklusion og elevernes gene-

relle trivsel. 

 

Birgitte Bolander startede med at give en generel 

orientering om hvordan vi arbejder med elevernes 

trivsel på afd. Nordmark. 

 

• BB fortalte om, hvordan vi har stor fokus på 

overleveringen af børn fra børnehusene til sko-

len foregår. Vigtigt at vi viderefører det arbejde 

og de indsatser, der allerede er sat i gang og 

skaber den røde tråd. 

• Et af årets indsatser er oprettelse af en funkti-

onsklasse. Klassen løfter en opgave, omkring de 

elever der har særlige udfordringer. Funktions-

klassen er også et dynamisk tilbud. Nogle elever 

får hjælp i f.eks. frikvarter eller i enkelte timer, 

men lige nu går der også 4 elever, der får alt sin 

undervisning her. 

• Vi har i år brugt en ekstra stilling i forbindelse 

med vores 1. klasser. Vi oplever, at eleverne i 1. 

årgang har gavn af nogle gennemgående perso-

ner. 

Frikvarter: Efter en periode med mange konflik-

ter har vi lavet en ny plan for, hvordan man er 

gårdvagt. Hver af de 5 gårdvagter har et fast 

område med en fast position. Alle har en gul 

vest på, så man altid kan finde en voksen. Dette 

har været en god indsats, der har virke,t så der 

nu er et mindre konfliktniveau. 

• En god overlevering mellem indskoling og mel-

lemtrin er vigtigt, og et område vi prioriterer 

højt.  

SFO: Der er også ekstra ressourcer i SFO til de 
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elever der har brug for mere hjælp. Aktiviteter 

er delt på i ”må” og ”skal” aktiviteter.  

• Efter alle disse tiltag er det Birgittes og perso-

nalets oplevelse, at der generelt opleves en god 

hverdag, hvor eleverne trives og konfliktniveau-

et er fornuftigt. Der vil altid være elever, der 

har brug for særlige indsatser. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

58-  

Regnskab 2018. Bilag eftersendes. 

Godkendt. 

Vi kan konstatere, at det koster skolen penge at dri-

ve specialafdelingen. Bestyrelsen afventer med 

spænding den kommende analyse, der skal afdække 

hele det specialiserede område  

 

 

59-  

Evt. 

 

Vi venter på aula ift. smagsprøve af referat.  

Næste skolebestyrelsesmøde: 08-04 2019 kl. 17.30 – 19.30:  

Evaluering af åbenhus – Lykke Møller 

Uddeling af biblen i 5. årgang  

Valgfag og ungdomsskolen 

Ændring af skolereform 

Budget 2019 

10. kl. special til ungdomsskolen 

Mobilfri periode 

Personalereduktion næste år 


